

科朗原装叉车电瓶价格表48V3HPzS465 科朗电动叉车电池容量表

产品名称	科朗原装叉车电瓶价格表48V3HPzS465 科朗电动叉车电池容量表
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	16182.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:48V3HPzS465 产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

科朗(CROWN)牵引车ESR5000属于G系列1-5吨交流电动固定平台搬运车，这种依靠蓄电池作为能源动力的搬运车辆对电瓶要求很高，因为日常载重量比较大，对输出的电流要求严格，我们配置的是48V450AH电瓶组，可满足8小时的工作量，合力叉车电瓶一般选择高配置的牵引电瓶，对配套的电瓶厂家选择时十分严谨，产能不达标、品质跟不上的电池厂家很难满足合力叉车的使用。G系列1-5吨交流电动固定平台搬运车属于区域物流技术领域的重要设备，是国防、铁道、邮政、制造业、医药、烟草、物流等系统内搬运货物用的理想车辆。整车采用独特的设计风格，外型新颖美观，具有低噪音、无污染、牵引力大、操作简便、转向轻便灵活、操作舒适安全、性能稳定可靠、维护保养方便等优点；广州贝朗斯动力电源有限公司从事科朗叉车电瓶销售与服务，针对科朗全系列电瓶实行维护、批发、配送。

Crown tractor esr5000 belongs to G series 1-5t AC electric fixed platform carrier. This kind of transport vehicle relying on battery as energy power has high requirements on battery. Because of the large daily load and strict requirements on output current, we configure 48v450ah battery group, which can meet the workload of 8 hours a day. The battery of Heli forklift generally selects traction with high configuration Lead batteries, battery manufacturers are very strict when selecting supporting battery manufacturers. Battery manufacturers whose production capacity is not up to standard and whose quality cannot keep up with it are difficult to meet the requirements of Heli forklift. G series 1-5t AC electric fixed platform carrier is an important equipment in the field of regional logistics technology. It is an ideal vehicle for handling goods in defense, railway, postal, manufacturing, medicine, tobacco, logistics and other systems. The whole vehicle adopts unique design style, novel and beautiful appearance, low noise, no pollution, large traction force, simple operation, light and flexible steering, comfortable and safe operation, stable and reliable performance, convenient maintenance and other advantages; Guangzhou beilance power supply Co., Ltd. is engaged in the sales and service of Kelang forklift battery, and carries out maintenance, wholesale and distribution for the whole series of Kelang batteries .